

Instructions for “Supplementary Training in Digital Learning for Foreigners Working as In-Home Caretakers”

- I. How do I register for the service?
- II. How do I watch the supplementary training in digital learning course?
- III. How do I look up learning records?
- IV. How do I print the certificate of supplementary training in digital learning?

 **Open this website with [Google Chrome](#).**

I. How do I register for the service?

1. Web address: <https://fw.wda.gov.tw/wda-employer/>
2. Click the Supplementary Training Section for Foreign In-Home Caretakers.

The screenshot shows the top part of the WDA website. On the left, there is a '最新消息' (Latest News) section with a list of articles, each with a date of 2017/07/24. On the right, there is a '24H 1955 Foreign Workers' Free Hotline' banner. Below the banner are three navigation buttons: '私立就業服務機構專區' (Private Employment Service Institution Special Area), '雇主聘前講習專區' (Employer Pre-employment Training Special Area), and '外籍家庭看護工補充訓練專區' (Foreign Home Caregiver Supplementary Training Special Area), which is highlighted with a red box.

3. Enter the [Supplementary Training Section for Foreign In-Home Caretakers] and click [Digital Learning].

首頁 > 目前頁面：外籍家庭看護工補充訓練專區

The screenshot shows the '外籍家庭看護工補充訓練專區' (Foreign Home Caregiver Supplementary Training Special Area) page. It features three main navigation options: '數位學習' (Digital Learning), '數位學習結訓證明列印' (Digital Learning Completion Certificate Printing), and '集中及到宅訓練開課資訊' (Concentrated and Home-based Training Course Information). The '數位學習' option is highlighted with a red box.

4. Click [Register] on the Labor Force Development Digital Service Platform.

The screenshot shows the '勞動部勞動力發展數位服務平台' (Ministry of Labor Digital Service Platform). The '註冊' (Register) button is highlighted with a red box. The page includes a navigation menu with options like '關於平台', '職訓資源', '學習地圖', '企業訓練專區', and '平台操作手冊'. There are also promotional banners for '勞工權益再提升' (Further Improvement of Labor Rights) and a '最新消息' (Latest News) section.

5. Fill out the Membership Agreement, select [Agree] and click [Send].

一般會員同意書

等方式行使個人資料保護法當事人權利規定，包含行使個人資料查詢、閱覽、複製本、補充、更正、刪除，及停止蒐集、處理或利用之要求。惟如有以下情形之一者，得保留當事人行使刪除或停止蒐集、處理、利用之要求：

- (1)公務機關執行法定職務。
- (2)已申請本署訂定或經本署認定之給付、津貼或補助者。
- (3)其他不能刪除或停止蒐集、處理、利用之正當事由。

若您日後欲刪除您的個人會員資料，請至首頁\更多\下載專區，下載「刪除一般民眾會員資料申請書」進行申請。

4. 若您疑有個人資料遭竊取、洩漏、竄改或其他侵害，或對本網站的隱私權聲明、個人資料管理及依個人資料保護法保障之權利有任何疑問或申訴事項，可利用台灣就業通客服信箱或致電：0800-777-888與我們連絡。

=== 就業服務 ===

※個人資料安全性與隱私權事項：

- 為維護求職者個人的隱私，提醒求職者於登錄履歷表時，應注意不在自傳欄位內填寫個人之連絡資料，否則公開之後果，由求職者自行承擔。
- 選擇『資料願意公開』之求職會員，經本網站核可之求才廠商將可經由會員方式登入後，於網站上查詢到求職會員之個人全名、性別、年齡、學歷、專長（含證照欄包括證照職類、等級）、個人勾選之聯絡方式、希望待遇、登記日期、個案區分之資料；其他未以會員方式登入之求才廠商（包含本網站會員廠商與非會員廠商）及個人，僅能由首頁查詢功能獲得求職會員之姓名、性別、學歷、證照資訊。若無法查詢到求職會員其他個人之資料，請洽本網站客服信箱或致電：0800-777-888與我們連絡。

1 我已詳讀此份會員服務約定之相關條款，並同意遵守。

2

6. Enter the member profile.

1. Fill out the account number, which means entering your email, and click the button below to check if the account has been used by someone else. Enter the residence certificate number, birthdate (YYYY/MM/DD) and verification code. As for the verification code, please enter the text shown in the picture on the left. Click [Send] after filling out all the information.

∴ 填寫會員基本資料

會員基本資料

「*」為必填欄位：請務必確實填寫！

基本資料欄

* 帳號:

* 身分證字號 或居留證號:

* 出生年月日: 年 月 日

* 驗證碼: 

提醒您，請確認提供的內容是否正確無誤，以保障您參加訓與求職權益，謝謝。

2. Fill out the account number, residence certificate number, birthdate, name, gender, education level, main qualifications, marriage status (optional), contact address, telephone or mobile phone number, fax number (optional), email address (filling it out if available), other contact information (optional), disability condition, academy newsletter (for subscription, optional). Click [Send] after filling out the above information.

=== 填寫會員基本資料

會員基本資料

【*】為必填欄位，請務必確實填寫！

基本資料欄

* 帳號: min6101@gmail.com 此帳號尚未登錄過, 可以使用
檢查帳號是否重複

* 身分證字號
或居留證號: UC01234501 此證號尚未登錄過, 可以使用

* 出生年月日: 西元 2000 / 民國 89 年 01 月 01 日

* 姓名: 管理組

* 性別: 男 女

* 教育程度: 大學 選擇其他時, 請填說明: (請輸入64個中文字以內)

* 主要學歷: 縣市 請選擇 學校名稱 請選擇 其他
外國學校
科系所別 大專院校 教育學類 綜合教育學類
綜合教育學類 其他
畢業建業年月 建業 西元 12 年 1 月
請空選擇

婚姻狀況: 已婚 未婚 暫不提供

兵役狀況: 役畢 未役 免役 待役中 待選中

* 通訊地址: 新北市 新莊區 中軍路43號4樓

電話一: () # 電話二: () #

行動電話: (電話、行動電話, 至少擇一填寫)
※行動電話長度限制為10碼, 請用串形, EX.0912345678

傳真:

* 電子郵件: 無 有
min6101@gmail.com

其他聯絡方式:

部落格Blog

Skype

Yahoo即時

通

Facebook

LinkedIn

其他

* 身心障礙者: 否 是

校園電子報: 我要訂閱 不訂閱

提醒您, 請確認提供的內容是否正確無誤, 以保障您參與與求職權益, 謝謝。

送出

3. The registration is complete. Check your [E-MAIL] to see if you received the verification letter. Click the [Verification Address].



4. Password change after verification: Fill in your new password and re-enter your new password. Click [Send].



5. Password change is complete. Click [OK] and the registration is complete.



II. How do I watch the supplementary training digital learning course?

1. Click the Supplementary Training Section for Foreign In-Home Caretakers.

The screenshot shows the '最新消息' (Latest News) section on the left, listing several articles with dates from 2017/07/24. On the right, there is a navigation menu with a '24H 1955 Foreign Workers' Free Hotline' banner at the top. Below the banner are three buttons: '私立就業服務機構專區' (Private Employment Service Institution Special Area), '雇主聘前講習專區' (Employer Pre-employment Training Special Area), and '外籍家庭看護工補充訓練專區' (Foreign Home Caregiver Supplementary Training Special Area), which is highlighted with a red box.

2. Enter the [Supplementary Training Section for Foreign In-Home Caretakers] and click [Digital Learning].

The screenshot shows the '外籍家庭看護工補充訓練專區' (Foreign Home Caregiver Supplementary Training Special Area) page. The page has a navigation bar with '首頁' (Home) and '目前頁面：外籍家庭看護工補充訓練專區' (Current Page: Foreign Home Caregiver Supplementary Training Special Area). Below the navigation bar, there are three main content areas: '數位學習' (Digital Learning), '數位學習結訓證明列印' (Digital Learning Completion Certificate Printing), and '集中及到宅訓練開課資訊' (Concentration and Home Training Course Information). The '數位學習' area is highlighted with a red box.

3. Go to the Labor Force Development Digital Platform and click [Log in].


The screenshot shows the Labor Force Development Digital Platform login page. The page has a navigation bar with '關於平台' (About Platform), '職訓資源' (Vocational Training Resources), '學習地圖' (Learning Map), and '企業訓練專區' (Enterprise Training Special Area). Below the navigation bar, there is a large banner for '勞工權益再提升' (Further Improvement of Labor Rights) with details about a wage increase starting from January 1, 2016. On the right side, there is a '最新消息' (Latest News) section with several news items. The '登入' (Log in) button is highlighted with a red box.

4. Enter your account number (e-mail), password and verification number. As for the verification code, please enter the text shown in the picture on the left.

親愛的台灣就業通會員，您好!

為了提高個人資料的安全性，台灣就業通自106年1月起將會員帳號由 **身分證號碼** 改為 **電子郵件信箱**。請您於登入前，詳閱以下說明：

- ◆ 若您曾完成eMail信箱認證者，即可以該信箱為會員〔登入帳號〕完成登入。
- ◆ 若您不確定或尚未完成eMail信箱認證，請先於會員〔登入帳號〕輸入您的 **身分證帳號** 及 **密碼** 登入，再依訊息提醒視窗內容指示操作即可！



一般登入



加入會員 | 求職會員專屬權益 | 注意事項

登入帳號: [redacted]@gmail.com [忘記帳號](#)

密碼: [redacted] [忘記密碼](#)

記住帳號

驗證碼: [vav46] 

登入

5. Go to [Recommendation Section] and click on courses.

推薦專區



數位應用專區: 提升您的數位競爭力

電子商務專區: 教你零成本網路創業

技能系列專區: 技藝終身學習

外籍看護補充訓練專區: 外籍勞動動力up

熱門課程

more



以ADDIE開發數位教材

數位學習概論

【98新製】PLC-乙級工業配線檢定術科課程

Excel 試算表分析實務

數位教學設計概論

6. Select courses that suit your needs and click [Go to Class].

1. Select courses



2. Click [Go to Class].



3. Click the arrow to play the video. (Red Frame 1 shows the video progress. Red Frame 2 allows you to select the video part. Red Frame 3 shows the Home button for users to return to the homepage of the digital learning website and watch other courses.)



III. How do I look up learning records?

1. Click the Supplementary Training Section for Foreign In-Home Caretakers.

最新消息 more...

- 僱主同意外籍勞工請假返國，其返國機票款項由誰負擔？ 2017/07/24
- 外籍勞工可否同時請特別休假及事假？工資如何發給？ 2017/07/24
- 外籍勞工申請返鄉休假，僱主得否拒絕？有無罰則？ 2017/07/24
- 僱主基於企業經營或被照顧者之急迫需求，得否拒絕外籍勞工的... 2017/07/24
- 外籍勞工申請返鄉休假，僱主得否要求提出有關證明文件？ 2017/07/24
- 外籍勞工可否申請以特別休假以外之假別返國？ 2017/07/24
- 外籍勞工可利用何種假別申請返鄉休假？ 2017/07/24

24H 1955 Foreign Workers' Free Hotline

私立就業服務機構專區

雇主聘前講習專區

外籍家庭看護工補充訓練專區

2. Enter the [Supplementary Training Section for Foreign In-Home Caretakers] and click [Digital Learning].

外籍家庭看護工補充訓練專區

數位學習

數位學習結訓證明列印

集中及到宅訓練開課資訊

首頁 > 目前頁面：外籍家庭看護工補充訓練專區

3. Go to the Labor Force Development Digital Platform and click [Log in].

動力發展數位服務平台

登入 註冊

請輸入關鍵字 全部類群

關於平台 職訓資源 學習地圖 企業訓練專區

勞工權益再提升
~106年1月1日起基本工資調漲
每月基本工資20,008元調至21,009元；
每小時基本工資126元調至133元，
調幅↑5%、近年來最高！

最新消息

- 補救企業為員工辦理... 2017-09-04 17:33
- 善用中高齡及高齡員工... 2017-09-04 17:32
- 勞動部推... 14日

4. Enter your account number (e-mail), password and verification number. As for the verification code, please enter the text shown in the picture on the left.

- ◆ 若您曾完成eMail信箱認證者，即可以該信箱為會員〔登入帳號〕完成登入。
- ◆ 若您不確定或尚未完成eMail信箱認證，請先於會員〔登入帳號〕輸入您的**身分證帳號**及**密碼**登入，再依訊息提醒視窗內容指示操作即可！

一般登入

加入會員 | 求職會員專屬權益 | 注意事項

登入帳號: [redacted]@gmail.com 忘記帳號

密碼: [redacted] 忘記密碼

記住帳號

驗證碼: [vav46] 刷新

登入

當您點選以上按鈕，代表您同意接受台灣就業通會員服務條款與隱私權政策。

5. Click [Profile Maintenance and Learning Record].

勞動部勞動力發展署
勞動力發展數位服務平台

個人資訊維護與學習紀錄 登出

請輸入關鍵字 全部群組

關於平台 職訓資源 學習地圖 企業訓練專區

勞工權益再提升
~106年1月1日起基本工資調漲
每月基本工資20,000元至21,000元

最新消息
實施新兵召集令 台灣就業通線
2017-08-29 13:42

6. Check the learning record.

個人資訊維護與學習紀錄

查詢學習紀錄 個人資訊維護

全部 課程 電子書

請輸入關鍵字

類型	類別	名稱	總時數	總次數	最近時間	功能	加入時數證明
課程	尚未分類	(中印版)跟著臺灣一起說_生活會話篇(桃園市政府勞動局提供)	17:10:40	0		加入	

IV. How do I download or print the certificate?

1. Click the Supplementary Training Section for Foreign In-Home Caretakers.

The screenshot shows the '最新消息' (Latest News) section with a list of articles dated 2017/07/24. To the right is a grid of service areas including '24H 1955 Foreign Workers' Free Hotline', '私立就業服務機構專區', '雇主聘前講習專區', and '外籍家庭看護工補充訓練專區' (highlighted with a red box).

最新消息 more...

- 僱主同意外籍勞工請假返國，其返國機票款項由誰負擔？ 2017/07/24
- 外籍勞工可否同時請特別休假及事假？工資如何發給？ 2017/07/24
- 外籍勞工申請返鄉休假，僱主得否拒絕？有無罰則？ 2017/07/24
- 僱主基於企業經營或被照顧者之急迫需求，得否拒絕外籍勞工的... 2017/07/24
- 外籍勞工申請返鄉休假，僱主得否要求提出有關證明文件？ 2017/07/24
- 外籍勞工可否申請以特別休假以外之假別返國？ 2017/07/24
- 外籍勞工可利用何種假別申請返鄉休假？ 2017/07/24

24H 1955 Foreign Workers' Free Hotline

私立就業服務機構專區

雇主聘前講習專區

外籍家庭看護工補充訓練專區

2. Click [Print Digital Learning Training Certificate].

The screenshot shows the website's navigation bar with options like '語言選擇' and '網站導覽'. Below is a grid of service areas including '最新消息', '活動快報', '法令政策', '勞動力發展署', '便民服務', '相關連結', and '諮詢窗口'. The '外籍家庭看護工補充訓練專區' is highlighted with a red box.

語言選擇 網站導覽 回首

最新消息 活動快報 法令政策

勞動力發展署 踴躍勞動權益維護資訊網站

便民服務 相關連結 諮詢窗口

地方政府專區 私立就業服務機構專區 宣導專區 1955懶人包

首頁 > 目前頁面：外籍家庭看護工補充訓練專區

外籍家庭看護工補充訓練專區

數位學習

數位學習結訓證明列印

集中及到宅訓練開課資訊

3. Log in and enter your passport number.

1. Enter your account and password for TaiwanJobs and click [Log in].



☰ [首頁](#) > [外籍家庭看護工補充訓練專區](#) > 目前頁面：數位學習結訓證明列印

2. Enter your account number (e-mail), password and verification number. As for the verification code, please enter the text shown in the picture on the left.

◆ 若您不確定或尚未完成eMail信箱認證，請先於會員（登入帳號）輸入您的 **身分證帳號** 及 **密碼** 登入，再依訊息提醒視窗內容指示操作即可！

一般登入

3. Enter your passport number and click [Print Digital Learning Certificate].

數位學習結訓證明列印

> 就業通帳號登入 登出

> 姓名 管理組 > 居留證號碼 UC01234501

3 > 護照號碼 AD10000000

數位學習證明列印

4. The Supplementary Training Certificate is acquired.

外國人從事家庭看護工作補充訓練
結業證明

姓名:管理組 男 菲律賓 UC01234501 西元: 2000-01-01生, 自2017-08-18起, 至2017-08-25止, 參加勞動部勞動力發展署辦理之外國人從事家庭看護工作補充訓練, 課程總時數計 1 小時, 訓練結案並已完成登錄。

特此證明

補充訓練課程

訓練課程單元	時數
(中印版)跟著臺灣一起說_生活會話篇(桃園市政府勞動局提供)	1